
Zápis ze zasedání školské rady ze dne 12. 06. 2024 
od 17:30 hodin  
 

Člen Přítomen Volen 

Lucie Jeřábková Ano za pedagogický sbor 

Věra Vejražková Ano za pedagogický sbor 

Kamila Divišová Ne za pedagogický sbor 

Adriana Katsichti Ano za rodiče 

Richard Žert Ne za rodiče 

Daniela Řimnáčová Ano za rodiče 

Marek Fikrle Ano za zřizovatele 

Ondřej Knebl Ano za zřizovatele 

Lenka Beranová Ne za zřizovatele 

 

Hosté Přítomen Funkce 

Jaroslava Barešová Ano Ředitelka 

Daniel Dvořák Ano Starosta 

 

Bod Téma Hlasování Odpovědnost 

1.  Zpráva o výběrovém řízení na ředitele školy 
- P. Dvořák: Konkurz, kterého se zúčastnilo 6 zájemců, dopadl velmi 

jednoznačně pro paní Vejražkovou (komisi oslovily její bohaté pedagogické 
zkušenosti, zkušenosti v pozici zástupkyně pro 1. stupeň, znalost 
prostředí/žáků/kolegů; její vize pro následující roky) 

- Pí Vejražková: v krátkosti představila svou vizi školy 

  

2.  Zpráva o personálním zajištění učitelů pro nadcházející školní rok 
- Pí Vejražková: personální zajištění na rok 24/25 je téměř zajištěno, chybí 2 

učitelé na 1.stupeň; angličtina – máme rozjednanou spolupráci s rodilým 
mluvčím 

- Pí Barešová: odchází 8 učitelů z 2. stupně, 1 učitel z 1. stupně, zhruba 1/3 
z nich byl zájem ponechat; důvody odchodu jsou různé: odchod z vůle 
školy, stěhování mimo kraj, odchod ze školství, přestup na střední školu 

- Pí Barešová: odchází několik žáků z 2. stupně, ale nevíme, co je důvodem 
- P. Dvořák: služební městský byt poskytnut pro jednoho nového učitele a 

můžeme jednat o další finanční podpoře školy 
- ŠR se dohodla, že by bylo vhodné téma personálních změn komunikovat 

ven, formu rozhodne vedení školy 
- ŠR navrhla p. Dvořákovi o otevření tohoto tématu v rámci jeho 

pravidelných videí ohledně klecanských otázek 

  

3.  Zpráva o přestavbě školy a otázkách zajištění prostor pro výuku 
- P. Dvořák: zhoršené pracovní podmínky vnímáme, ale ještě rok tomu 

nebude jinak, přestavba školy byla nevyhnutelná, stavební práce za plného 
provozu jsou náročné, město poskytlo škole mimořádný příspěvek 300 tis. 
na odměny k platům učitelům 

- Pí Barešová: jsme si vědomi ztížených pracovních podmínek pedagogů, ale 
i žáků 

  

4.  Další diskutovaná témata: povinnost dvou cizích jazyků na 2. stupni   

Datum příštího zasedání Místo  

Září/říjen 2024  ZŠ – 1.D  

Zapsala: Adriana Katsichti 


